
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 7. december 2010 kl. 16.00 

 

Ordstyrer: Verner 

 

1. 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 2. november 2010 blev godkendt. 

 

2. 

Gennemgang af opfølgningslisten er flyttet til januar mødet. 

 

3. 

Bentes bunke. Diverse beboerhenvendelser blev forelagt bestyrelsen og vil blive besvaret. 

 

4. 

Orientering fra formanden. Der har været enkelte klager over manglende snerydning. En beboer har 

tilbudt sin hjælp ved snerydning, men det er vanskeligt at få sne-assistance uden et egentligt ansæt-

telsesforhold, både skatte- og forsikringsmæssigt. Verner underretter beboeren. 

  

5. 

Orientering fra kasserer. Peter har rundsendt 2. kvartals regnskab. Der er ingen alvorlige 

overskridelser. Der er oprettet en ny konto i Nordea, som giver lidt bedre rente. 

 

6. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Et medlem har spurgt om bestyrelsens adresser og 

telefonnumre kan lægges på hjemmesiden. Det er bestyrelsen generelt imod, af forskellige årsager. 

Svend Åge opdaterer hjemmesiden med navne på de nuværende bestyrelsesmedlemmer. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John arbejder på diverse beboerhenvendelser. 

 

8. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Pga. af Sørens langtidssygemelding har vi lejet en 

ekstern mand til at hjælpe Jørn med snerydning, når det er påkrævet. 

 

9. 

Orientering fra kommunikation intern. Ingenting. 

 

10. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Efter flere henvendelser har kommunen nu fået 

klippet deres hække i området. 

 

11. 

Orientering fra legepladsudvalg. Pernille vil gerne vide, hvor mange penge der er på legeplads-

kontoen. Peter underretter Pernille. 

 

12. Eventuelt. Svend Åge spurgte til en konkret sag vedr. træfældning. Verner har forelagt sagen for 

advokat Abel. Den pågældende sag blev debatteret livligt, men fandt ingen løsning her og nu. 

Bestyrelsen blev enige om, at drøfte problemerne omkring de mange store træer i vores område på 

næste møde. Generalforsamlingsdatoen er fastsat til tirsdag, d. 24. maj 2011. 

 

Referent: Bente Jensen 


